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Besluitenlijst van : Raadswerkgroep Burgerparticipatie 
Gehouden op : 2 april 2025, 17.00 – 18.30 uur 
Plaats : Stadhuis, Walburgis 
Voorzitter : Guus van der Laak (Arnhem Centraal) 
Genotuleerd door : Robin Oosthout (raadsadviseur) 

 
1. Opening, mededelingen, vaststellen agenda  
 
Er is bericht van verhindering ontvangen van Gino Luurssen en Marjan van Munster. Marjan van Munster 
heeft aangegeven i.v.m. mogelijk wethouderschap niet meer deel te nemen aan de raadswerkgroep. 
Selda Yilmaz zal Marin Noomen (GroenLinks) vanaf nu vervangen in de raadswerkgroep.  
 
2. Planning raadswerkgroep 2025 

Besluit: vastgesteld  
 
De planning van de raadswerkgroep voor 2025 is toegelicht. Opmerkingen over de planning: 
 

1. Verkiezingen 2026  
 
Wimer Heemskerk geeft aan geen behoefte te hebben om vanuit de raadswerkgroep iets te organiseren 
in aanloop naar de verkiezingen als er vanuit de organisatie genoeg hierop gebeurt. Gideon van der 
Hulst geeft aan dat hierin nauw wordt samengewerkt met de griffie. Op een later moment kan nog 
gekeken worden of er iets vanuit de raadswerkgroep kan worden opgezet.  
 
De raadswerkgroep geeft aan het onderwerp liever eerder op de agenda van de raadswerkgroep te 
plaatsen. Er wordt besloten het in de bijeenkomst van september op te nemen. Dan is er meer terug te 
koppelen over de gesprekken met de stad over opkomstbevordering. In juli wordt vast een update 
gegeven van de betrokken organisaties, waarbij de raadswerkgroep nog suggesties kan meegeven.  
 

2. Burgerberaad afval 
Wibe Snelting vraagt of het mogelijk is het burgerberaad afval nog te bespreken in de raadswerkgroep. 
Hoe is het proces verlopen? Wimer Heemskerk vult aan met de onderzoekers te willen uitdiepen wat we 
van het proces hebben geleerd.  
 
Nico Wiggers vraagt zich af waarom het verwerken van de adviezen zoveel tijd heeft gekost en of de 
deelnemers aan het burgerberaad daardoor nog bereid zijn om weer deel te nemen aan een dergelijk 
project. Draagt de procedure bij aan de betrokkenheid van de inwoner? 
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Wimer Heemskerk vult aan dat dit ook onderwerp van gesprek kan zijn. Hoe hebben de deelnemers van 
het burgerberaad dit achteraf beleefd? En hoe wordt het politieke proces beleefd? Deze vragen zijn niet 
in de evaluatie opgenomen. 
 
De raadswerkgroep geeft aan dat een eventueel gesprek hierover afhankelijk is van wanneer en hoe het 
college de raad hierover informeert.  
 

3. Kindervragenuur/kinderparticipatie 
Wimer Heemskerk vraagt wat het kindervragenuur inhoudt.  
 
Het kindervragenuur is een vervanging van een reguliere rondvraag. Het biedt kinderen van groep 7-8 de 
gelegenheid om vragen te stellen aan de raad en het college over onderwerpen die voor hen relevant 
zijn. Meerdere gemeentes organiseren een dergelijk kindervragenuur. Het is ontstaan als o.a. een 
aanvulling op het democratieprogramma voor scholen van de raad en ook besproken in de 
gespreksnotitie kinderparticipatie. Het opzetten van een kindervragenuur is een initiatief van de raad. De 
agendacommissie bepaalt of hier ruimte voor gemaakt wordt. De raadswerkgroep kan inhoudelijk 
meedenken.  
 
Nico Wiggers geeft aan liever te spreken van jongerenparticipatie en ook jongeren deel te laten nemen 
aan bijvoorbeeld een vragenuur. Selda Yilmaz vraagt of het mogelijk is om een werkbezoek te koppelen 
aan kinderparticipatie, bijvoorbeeld de kinderraad van Amsterdam.  
 

4. Verdiepende sessie/werkbezoek 
Wimer Heemskerk geeft aan graag in aanloop naar volgende raadsperiode op bezoek te gaan bij een 
gemeente die ervaring heeft met wijkbegrotingen. Er zijn een aantal Belgische gemeentes erg ver in. Hij 
geeft aan dat wel uit te willen zoeken. Een burgerbegroting/wijkbegroting maakt het voor inwoners 
mogelijk om via een democratisch proces te besluiten hoe een deel van de begroting wordt uitgegeven. 
Dit gaat verder dan een bedrag waar een wijk aanspraak op kan maken.  
 
Guus van der Laak vraagt of meer leden van de raadswerkgroep dit een interessant thema vinden om 
een verdiepende sessie op te organiseren. Nico Wiggers geeft aan de raad hier breed voor te willen 
uitnodigen als er een dergelijke sessie komt. Talip Aydemir geeft aan liever in verband met beschikbare 
tijd in Arnhem een verdiepende sessie te organiseren dan ergens op bezoek te gaan.  
 
Guus van der Laak geeft aan dat de volgende bijeenkomst van de raadswerkgroep er een voorstel komt 
voor een werkbezoek/verdiepende sessie.  
 
Er wordt besloten de planning elke vergadering van de raadswerkgroep te agenderen.  
 
3. Verslag 5 februari 2025 

Besluit: vastgesteld 
 

4. Rondvraag  
Talip Aydemir vraagt wat de raadswerkgroep vindt van het feit dat twee fracties niet meer deelnemen 
aan de raadswerkgroep en of de raadswerkgroep daar iets aan wil doen. Wibe Snelting geeft aan deze 
zorgen te delen. Hij geeft aan een oproep te willen doen bij de andere fracties die nu niet aan de 
raadswerkgroep deelnemen. Wimer Heemskerk geeft aan dat het voor eenmansfracties lastig is om bij 
de raadswerkgroep aan te sluiten. Hij vindt het interessanter om bij relevante onderwerpen een 
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raadsbrede uitnodiging te doen om mee te praten. Selda Yilmaz geeft aan dat het initiatief om aan de 
raadswerkgroep deel te nemen bij fracties zelf ligt.  
 
Guus van der Laak vult aan om de fracties die regelmatig afmelden voor de raadswerkgroep te laten 
weten een vervanger te sturen. Voor de fracties die niet aan de raadswerkgroep deelnemen kan de 
raadswerkgroep bij onderwerpen die interessant zijn een raadsbrede uitnodiging delen. Het is aan 
fracties zelf om de agenda van de raadswerkgroep bij te houden en bij mogelijk interessante 
onderwerpen aan te sluiten. Talip Aydemir geeft aan liever actief andere fracties te benaderen voor 
input.  
 
Wibe Snelting vraagt hoe het verder gaat met het onderzoek naar opkomstbevordering bij de 
verkiezingen. Gideon van der Hulst geeft aan dat hier artikel 44 vragen over zijn gesteld door D66. Hij 
komt daarop terug in de beantwoording.  
 


